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Goedkeuring verslag vorige vergadering: 

Goedgekeurd. 

Stedelijke Sportraad, verslag 25/7:   

Op 25 juli vond een vergadering van de stedelijke sportraad plaats die werd samengeroepen om een advies te 
schrijven over de visienota sportinfrastructuur “Sportinfrastructuurplan Antwerpen voor de wereld van 
morgen”. Alle districten werden uitgenodigd om vanuit de lokale sportraden een afvaardiging te sturen om 
mee aan dit advies te werken. Uiteindelijke werkten 7 deelnemers uit Wilrijk, Merksem, Antwerpen, Sporting 
A en Hoboken het advies uit. Voor het district Hoboken was de voorzitter aanwezig. 

Naast het feit dat de uitnodiging redelijk laat kwam, en de vergadering in de vakantieperiode plaatsvond, 
was op voorhand ook niet duidelijk welke vorm het advies zou aannemen. De meeste vertegenwoordigers 
van de lokale sportraden kwam aan tafel met een overzicht van de infrastructuurnoden van hun district maar 
dat bleek uiteindelijk niet het type advies waar de stedelijke administratie naar op zoek was. Indien dit op 
voorhand duidelijker was geweest had iedereen zich beter kunnen voorbereiden. Uiteindelijk ligt er een 
gunstig advies van de stedelijke sportraad maar binnen de sportraad van Hoboken heerst toch vooral het 
gevoel dat er niet veel inbreng mogelijk was en dat het op voorhand al duidelijk was wat het advies zou zijn.  

Uit de visienota blijkt alleszins dat er in de komende legislatuur niet al te veel verwacht moet worden in 
Hoboken. De noden die in de vorige visienota werden aangekaart worden in de huidige nota herhaald, net 
zoals de mogelijke oplossingen (vb.: masterplan Fort 8, RUP Lageweg). De sportraad erkent dat het moeilijk is 
om een breed infrastructuurplan uit te werken dat voor alle districten volwaardige oplossing biedt voor de 
tekorten en noden. Maar het had voor Hoboken toch wat meer mogen zijn.  

Het idee van de voorzitter om sportclubs met dezelfde infrastructuurnoden te clusteren in dezelfde 
sportcentra werd wel opgenomen in het advies.  

Sportlaureatenviering 2025: 20 februari (voorstel) 

Zoals afgesproken tijdens de evaluatie van de sportlaureatenviering 2023 werd er reeds in de zomer, op het 
einde van het seizoen, een oproep uitgestuurd naar de clubs om hun sportlaureaten door te geven. De 
sportantenne kreeg hierop al reactie dus dit bleek een goed idee te zijn. In november zal er via de nieuwsbrief 
naar de sportclubs een nieuwe oproep uitgestuurd worden. Deze zal ook nog naar een breder publiek 
gestuurd worden zodat ook individuele Hobokense sporters, die eventueel niet in een Hobokense sportclub 
zijn aangesloten, bereikt worden. 

Het voorstel voor de datum is 20 februari 2025. De viering zou dezelfde vorm aannemen als die van 2024 na 
de afgelasting van de originele viering door de storm. De sportraad zou opnieuw opteren voor een zittende 
presentatie met een staande receptie achteraf in de foyer van kasteel Sorghvliedt.  

Het idee om met de laureatenviering op tournee te gaan langs verschillende sportclubs werd nog eens 
besproken. De sportraad betwijfelt of er veel sportclubs zijn die voldoende uitgerust zijn om een 80-tal 
genodigden te kunnen ontvangen voor een zittende presentatie en staande receptie. Daarnaast blijft de 
trouwzaal toch een zekere uitstraling geven aan de viering die elders moeilijk te vinden zal zijn.  

Week van de Hobokense Sportclub: 21 tot 27 oktober 

Er zijn al zeker 5 inschrijvingen voor de week van de Hobokense Sportclub. 2 zijn nog onderweg maar moeten 
nog ingediend worden. Het artikel staat al op de website van het district Hoboken en wordt nog aangevuld 
tot 1 oktober, de deadline voor inschrijving. Nadien laat de sportantenne eventueel nog BI-prints opmaken 
om ook in het straatbeeld de aanbod duidelijk te maken.  

Sportkampen Herfstvakantie Sporting A: 28 – 31/10 

De sportkampen van Sporting A zijn over het algemeen een succes.  

Vroeger werden er ook sportkampen door de sportclubs georganiseerd maar dit is op termijn 
weggedeemsterd.  



 

De sportraad vraagt zich af of er een draagvlak is bij de Hobokense verenigingen om in samenwerking met 
het district een omnisportkamp te organiseren tijdens, bij voorkeur, de paasvakantie. Elke sportclub die 
interesse heeft zou dan een hele of halve dag kunnen organiseren rond hun sport. Op die manier is er een 
groot aanbod voor de eventuele deelnemers maar blijft de inspanning voor de verschillende clubs beperkt. 
Dit is iets om in de nieuwe legislatuur eens te bekijken.  

Jaak Schram Parkloop: zaterdag 16 november 

Op zaterdag 16 november staat de 50e Jaak Schram Parkloop op het programma. De algemene organisatie is 
zo goed als rond. Op 15 oktober staat nog een laatste vrijwilligersvergadering gepland om alle neuzen in 
dezelfde richting te krijgen.  

Om de jubileumeditie wat luister bij te zetten daagt de organisatie de deelnemers uit om tezamen 5.000 
kilometer te lopen. Dat komt neer op 2.500 Jaak Schram Parkloop rondjes en dus moet er een breed publiek 
aangesproken worden om deze uitdaging tot een goed einde te brengen. De promocampagne is al gestart 
met BI-prints tijdens de jaarmarkt en zal nu verder op gang getrokken worden met nieuwsbrieven en gerichte 
oproepen aan alle soorten verenigingen.  

De organisatie en de sportantenne bekijken ook nog welke bedrijven er eventueel aangeschreven kunnen 
worden.  

Vrijwilligersforum: 2 december 

Op 2 december organiseert de seniorenconsulente een vrijwilligersforum met als doel nieuwe vrijwilligers en 
verenigingen met elkaar in contact te brengen. Er werd reeds 2 maal een oproep gelanceerd naar de 
sportverengingen maar hier kwam weinig respons op.  

De sportraad stelt dat hoewel er binnen sportclubs nog een duidelijke vraag naar vrijwilligers is, het niet 
opportuun is om de weinige vrijwilligers die er zijn binnen de clubs op te zadelen met nog meer taken, zoals 
bijvoorbeeld aanwezigheid op het vrijwilligersforum. De sportraad gelooft dat dit de reden is waarom er 
weinig respons komt vanwege de clubs. 

De sportraad stelt als mogelijke oplossing voor om een ‘Sportstand’ te maken op het vrijwilligersforum waar 
alle clubs die nood hebben aan helpende handen hun vacatures voor bepaalde types vrijwilligers en 
contactgegevens kunnen achterlaten. Op die manier komt de club niet naar de vrijwilliger tijdens het forum 
maar geeft de club aan wanneer de vrijwilligers welkom zijn om een kijkje te komen nemen op de club. Op 
die manier kunnen ze eventueel ook al een keer de taken uitvoeren waar de club hen voor nodig heeft.  

De sportantenne stelde volgende oproep op die in de week van 30/09 verstuurd zal worden:  

Beste vertegenwoordiger van een sportclub 

Naar aanleiding van het vrijwilligersforum van 2 december ontvingen jullie onderstaande email.  

Op de laatste vergadering van de Adviesraad Sport en Bewegen Hoboken werd echter geopperd dat het niet 
evident is om aan de vrijwilligers, die reeds actief zijn in jullie clubs, te vragen nogmaals tijd vrij te maken om 
aanwezig te zijn op het vrijwilligersforum. 

Om hieraan tegemoet te komen, en jullie vrijwilligers te ontlasten, voorzien we op 2 december een 
‘Sporttafel’. Op deze ‘Sporttafel’ vinden de aanwezigen jullie vacatures en warme oproepen om eens te 
komen ontdekken wat jullie sportclub te bieden heeft. De bedoeling is dus dat de geïnteresseerden bij jullie 
langskomen, eerder dan dat jullie iemand naar het vrijwilligersforum sturen.  

Zijn jullie op zoek naar een bepaald ‘type’ vrijwilliger (iemand om de toog te bemannen, iemand met een 
technisch profiel, iemand die verstand heeft van materiaalbeheer, …), maar kunnen jullie niet aanwezig zijn 
op 2 december? Dan horen we dat graag!  

Wat verwachtten we van jullie?  

• Een flyer van de club met de juiste contactgegevens; 

• De verschillende ‘vacatures’ binnen jullie vereniging of een overzicht van de profielen waar jullie 
naar op zoek zijn: Probeer er iets wervend van te maken om de interesse op te wekken. 



 

• Een overzicht van de data waarop de ‘nieuwe vrijwilliger’ eens kan komen testen: Hebben jullie 
iemand nodig voor de toog op woensdag? Laat dan weten op welke woensdag de geïnteresseerde in 
kwestie eens kan langskomen.  

• Eventueel wat achtergrondinformatie over de club. 

Mijn collega maakte een pamflet op waar je uw concrete vacature op kan afficheren. Stuur dit ingevuld terug 
naar (emailadres) en we passen de lay-out aan en hangen zit op tijdens het vrijwilligersforum. 

We hopen zo aan jullie vraag naar meer vrijwilligers te kunnen tegemoetkomen en hopen van harte dat er 
toffe Hobokenaren willen komen kennismaken met jullie teams. 

Hobokens Fitfestival, evaluatie: 

Het zag er lange tijd naar uit dat de 3e editie van het Hobokens Fitfestival een teleurstelling zou worden qua 
deelnemersaantallen. Uiteindelijk bleef de opkomst onder de verwachtingen maar zeker niet zo dramatisch 
als verwacht. De organisatie deelde 70 zakjes van het fitfestival (die werden besteld bij de eerste editie) uit 
aan zowel deelnemers van de sportdag als bezoekers van de infostand. Vorig jaar waren dit er 94. We gaan er 
dus opnieuw op achteruit wat ons doet vermoeden dat de huidige formule in zijn geheel herzien moet 
worden. De senioren die effectief deelnamen waren net als de voorgaande jaren tevreden over de organisatie 
maar dat neemt niet weg dat het bereik voor het 2e jaar op rij kleiner wordt.  
 
De organisatie ziet als mogelijke oorzaken van de lagere opkomst de volgende zaken:  
 

a. Programmatie DC Victor De Bruyne:  
Het dienstencentrum organiseerde op 30 mei een ‘seniorenclubs opendeurdag’ waar een 
groot stuk van het aanbod van het Fitfestival al aan bod kwam. Daarnaast stond er op 6 juni 
een restaurant-dag met dansnamiddag op de planning. Uiteraard beslist het 
dienstencentrum zelf over de planning van hun activiteiten maar het is wel erg ongelukkig 
dat dit op dezelfde dag als het Hobokens Fitfestival werd gepland. Zeker omdat de 
seniorenconsulente ruim op tijd de datum van de 3e editie doorgaf. Het is erg jammer dat 
hier geen rekening mee werd gehouden want dit heeft ongetwijfeld gevolgen gehad voor 
de opkomst.  
 

b. Vakantieplanning senioren: 
De maanden mei, juni en september zijn populaire vakantiemaanden onder senioren. Het 
lijkt echter niet opportuun om het Fitfestival van periode te veranderen. De eerste editie in 
juni was wel een succes en het is onmogelijk om voor iedereen de perfecte datum te kiezen. 
Daarnaast is, als de huidige formule behouden blijft waarbij het aanbod grotendeels buiten 
doorgaat, goed weer van belang. De kans op zon is groter in juni dan pakweg april of 
oktober. Het regenweer van de afgelopen weken zal vermoedelijk ook hebben meegespeeld 
in de tegenvallende inschrijvingen. 
 

c. Aanbod: 
Mogelijks is het aanbod te groot (of niet interessant genoeg) en dient er ingezet te worden 
op een compactere sportdag met ofwel een klein, onorthodox aanbod (speciale sporten) 
ofwel een klein, heel toegankelijk aanbod (bv: een fietstocht). De ‘seniorensporten’ zijn 
ondertussen immers welbekend en het vermoeden leeft dat voor senioren de wekelijkse 
sportafspraak in hoofdzaak een sociaal moment is.  

 
De organisatie bekijkt dus of het aangewezen is om het Hobokens Fitfestival te laten evolueren van een 
integrale sportdag met een groot, gevarieerd aanbod van korte sportsessies, naar 1 of 2 lange 
sportactiviteiten voor een grote groep senioren waar de nadruk ligt op elkaar al sportend ontmoeten.  

De sportraad stelt voor om deze evaluatie in aanloop naar de volgende editie nog eens voor te leggen op de 
seniorenraad. 

Volgende vergadering: 

Donderdag 28 november 



 

Varia: 

Nieuwe lid van sportraad:  
De sportraad beslist om voorlopig geen vervanger voor Martine aan te duiden. Op het einde van de 
legislatuur wordt de sportraad ontbonden en dienen er nieuwe verkiezen georganiseerd te worden. Dat lijkt 
het juiste moment voor nieuwe kandidaten om zich verkiesbaar te stellen. 

Fietspad langs het spoor:  
Is er een mogelijkheid om een Finse piste naast het nieuwe fietspad langs het spoor te leggen en op die 
manier alle wandel en looproutes te ontsluiten?  

Taken Sportraad:  
Alle leden denken eens na over welke taken de sportraad zou kunnen uitvoeren om een actievere rol op te 
nemen. Zou de organisatie van bijvoorbeeld de sportkampen iets kunnen zijn? In andere districten ging de 
sportraad langs bij de verschillende sportclubs om te informeren achter de noden en verwachtingen, is dit 
iets wat de sportraad in Hoboken ook kan opnemen?  


